

# Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende 13.03.2019

**Tilstede:** Josefine, Caroline, Cecilie, Nina, Jonathan, Helena,  
Rasmus, Rød, Asbjørn, Stine

**Fraværende: Referent:** Mette, Sarah

**Godkendelse af dagsorden:**



## 1. Tak for sidst arbejdsdag

### 2. Nyt fra merch

#### a. Logo og merch.

- Juhuu! Nyt logo.
- Rød kigger på at bestille poloer (grøn med hvid skrift) - muligvis med navn på.
- Rasmus forslag: "cykelsadel-beskyttere"...
- Roll-ups, med de forskellige uddannelser listet op på en plakat, der kan hæftes på.
- Jose: bordtennisbolde. Skal måske cleares med A-vej.

#### b. Dato for at tage bestyrelsesbillede.

- Der skal findes en dato, når vi har modtaget poloer

### 3. Kandidat-survey

#### a. Præsentation af svarene

- De forskellige "bolde":

*Networking with fellow students*

*FN v. kandidat-introuge*

*Opfordre PLEN til egen Facebook (da de har rigtig mange networking/faglige arrangementer. Inspiration fra økonomigruppen og B.S.Jørgensen)*

*FN på KU's hjemmeside*

*Opfordre JA til fag/job-arrangementer*

#### b. Hvad er næste step?

- Mhp. at få FN synlige på KU's sider samt at få FN med til introuger:

*Caroline kontakter SCIENCE-rådet*

*Helena kontakter studiestartskoordinatorer fra PLEN*

- Nina snakker med JA mht. bland andet engelske fag/networkingevents.

- *Asbjørn: Det skal overvejes, om FN skal være bedre til at inkludere engelsksprogede studerende.*

*Rød foreslår: alle opslag på Facebook skal have en "English below", men det kræver, at arrangementerne også er relevante for dem, der snakker engelsk.*

- *Skal der laves flere arrangementer, hvor man kan interagere med/møde de andre studerende (netværk!).*

- *Nina, Jose, Nam og Rød laver arbejdsgruppe om netværks-arrangement med andre studerende.*

#### **4. Orientering fra formanden**

a. **Møde med studenterrådet**, torsdag den 21. om understøttelse og opkvalificering kom gerne med. Mailen vedhæftet herunder

- *Opkvalificering v. studenterrådet. Rasmus opfordrer til, at de fra bestyrelsen der kan, deltager.*

#### **b. Workshop-dag**

- i. Tidligere påtalt workshop-dag mellem de faglige foreninger med strategi- og målsætningsplanlægning, koordination mellem studienævn og undervisningsudvalg mm. Evt. input og oplæg fra vipper og studenterrådet.
- ii. Udvalg skal nedsættes 1-2 fra hver bestyrelse
  1. Dato i spil lørdag d. 18. maj.

- *Caroline vil gerne være med i udvalget.*

#### **c. Plenrådsmøde og uddannelsesdag**

- i. Postersession
- ii. FB foreslår møde hver blok med studielederen og VILU

- *Rasmus fortæller: PLEN-rådet har erstattet det gamle institutråd for PLEN, der holder møder med FN/FB.*

*Her snakkes der f.eks. specialestartsdatoer, uddannelsernes status, studiemiljø, hjemstavnslokaler, at studieleder bliver fyret etc.*

*i. Postersessions - inspiration fra FB: de der har lavet specialer, fremviser deres projekter i cellen i CPSC. Evt. opfordre vores kandidatstuderende til at lave posters?*

*ii. FN har minimum 4 forskellige studieledere, så det er måske et for stort arbejde?*

## 5. Fagforeningssamarbejde

*Rus-kontakterne burde måske have været inviteret med til møde.*

*Der kommer et møde, hvor både studerende og fagforening skal deltage.*

## 6. UPF-FBU

- a. FN står pt uden UPF, da Oscar fratræder bestyrelsen.
- b. Vi skal finde nyt medlem. Vedtægterne giver os jobbet at udpege en.
- c. Så skal UPF køres i spil. Struktur mm.

*- Skal UPF-formanden have mere opfølgende arbejde med studienævn og undervisningsudvalg?*

*- Skal flere i bestyrelsen være sat ind i uni-valgsproceduren?*

*- Både Cecilie og Asbjørn er interesserede i UPF-posten.*

*FN overvejer om det skal være en post for 2.*

*Cecilie siger ja til posten. Asbjørn overvejer stadigvæk.*

*Rasmus tager kontakt til Junior fra FB, for at få gode inputs om UPF-posten.*

*- Rød Laver opslag om nyt menigt medlem.*

## 7. Hjemstavnslokale til naturressourcer

- a. Naturressourcerne har fået et hjemstavnslokale i gartnerboligen sammen med biotekkerne. Super fedt. Hvordan skal FNs rolle som forening være i dette?

*Lokale til naturressourcer og bioteknologi.*

*Rasmus: Lokalet skal ikke være i FN-regi.*

*Rød: Naturressourcer skal tage fat i Rød, hvis de vil være med til planlægning, oppyntning etc.*

## 8. SCIENCErådet v/ Caroline

- a. Opsummering fra sidst

*- Caroline: det meste er sagt til sidste møde.*

*- Men der er nyt angående mødet d. 14-03:*

*Er der nogen inputs til Absalon, som Caroline skal tage med?*

*Rød: standardisering af forelæsernes brug af Absalon.*

*Cecilie: Underviserne skal sparre mere med hinanden.*

*Josefine: Underviserne skal bruge kalenderne. - Caroline kommenterer: app og kalender snakker ikke sammen, så hvis der opleves problemer, så skal man gå til sin*

*underviser og til it-service.*

*Helena: Godt kursus - Matematik og Databehandling*

*Rød: Der skal også evalueres på brug af Absalon, når et kursus evalueres.*

*Cecilie: hvis kalenderen bruges, skal den fuldt implementeres! Forelæserne bør også præsentere hvordan de bruger Absalon ved kursusstart.*

*- Der skal vælges ind til et udvalg om bæredygtighed...*

*Bestyrelsen savner lidt mere info om posten*

*- Der skal vælges en repræsentant til studenterrådet fra SCIENCE*

*- Der skal suppleres studerende ind til caféudvalget.*

*- Der er politikkonference for dansk studerendes fællesråd på KUA. Der skal findes en delegation af studerende til weekenden d. 29.-31. marts. Nogen der kender nogen, der vil med.*

*Der skal diskuteres dimittender- praktik- og studiejobs*

#### **9. Undervisningsudvalg v/ Caroline**

*Ikke noget til denne gang*

#### **10. Interessegrupper v/ Nina**

*Husdyrgruppen: Kvægekongres d. 25.-26. februar - der gives støtte på 5250 kr.*

*Husdyrgruppen: Jyllandstur - bestyrelsen vil gerne støtte med 8000 kr., hvis der kommer styr på kvitteringer og budget.*

*Planteavlgruppen: Plantekongres 15.-16. januar - der er bedt om flere udregninger fra planteavlgruppen, før der kan tages stilling*

#### **11. Møde datoer. Og mad.**

*24. april, 29. maj og 12. juni.*

#### **12. Campusudvalg**

*- Campusudvalget - holder snart møde, køber snart nogle ting*

#### **13. FNIS**

*- FNIS - skal der holdes dyrskue? Skal der holdes silent disco? Caroline foreslår Påskefrokost.*

*Bestyrelsen snakker om påskefrokost for FNIS, bestyrelsen og FN's Nyt.*

*Måske Maj-festen skal være lidt mere planlagt denne gang - med lidt mere chill, fadøl,*

*lounge-område... (under Ølympiade)*

#### 14. Evt.

*Tak for i aften!*

#### 15. Bilag

Hej Faglige Foreninger på Frederiksberg

Vi skriver fordi Katrine og jeg sidder i forretningsudvalget i Studenterrådet og er kontaktpersoner for alle SCIENCE uddannelser. Vi ved godt at VMF er en del af SUND, men vi synes bestemt det giver mening at skrive til alle faglige foreninger på Frederiksberg.

I Studenterrådet prøver vi løbende at opkvalificere alle vores seje aktive i fagråd og faglige foreninger og derfor skriver vi også til jer nu! En af vores fornemmeste opgaver i Studenterrådet er, at understøtte jeres arbejde på bedst mulig vis og i den forbindelse har vi tænkt, at det giver mening at samle alle formændene (eller for hvem det giver mening) for de faglige foreninger på Frederiksberg til en aften, hvor vi gensidigt kan udveksle gode erfaringer og råd.

Vi har hørt rundt omkring i krogene, at der har været et ønske om at samle repræsentanter fra de faglige foreninger til sådan en erfaringsudveksling mellem Studenterrådet og de faglige foreninger, hvorfor vi skriver nu.

Vi forestiller os at aftenen kunne omhandle følgende temaer:

- Effektive møder samt god mødekultur
- Økonomi i en faglig forening
- Handlende faglige foreninger
- Studenterpolitik i faglige foreninger
- Lederskab i en faglig foreninger
- Og hvad der ellers giver mening for jer at snakke om.

Vi håber, at i kan se jer selv i sådan en aften, og at i synes det vil give mening at møde op og være med. Hvis I har behov for at tage en snak om andre temaer end dem vi har lagt op til, så skriv eller ring endelig, så finder vi ud af det!

Katrine og jeg har været på forkant og forslår følgende datoer i denne doodle, så svar gerne på den hurtigst muligt: <https://doodle.com/poll/832rsf56843zuqvm>

Katrine og jeg vil gerne stå for at der er aftensmad til mødet!  
Vi glæder os til at høre fra jer,

Med venlig hilsen  
Olivia Boesen  
Næstforperson  
Studenterrådet ved Københavns Universitet  
Mobil: [30126605](tel:30126605)  
Mail: [ob@srku.dk](mailto:ob@srku.dk)